
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

              Θεσσαλονίκη, 21/02/2024 
 
Του:  Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
   
ΘΕΜΑ: «Στον πάγο η διαδικασία εξέτασης χιλιάδων αντιρρήσεων 

ιδιοκτητών γης στα Χανιά για τους δασικούς χάρτες» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Εξαιρετικά μεγάλος είναι ο αριθμός των ενστάσεων που έχουν υποβάλει 
χιλιάδες ιδιοκτήτες εκτάσεων γης στη δασική υπηρεσία μετά την ανάρτηση των 
δασικών χαρτών η οποία συντελέστηκε σε δύο φάσεις. Για την πρώτη φάση του 
2018 οι ενστάσεις που εκκρεμούν, όπως πληροφορηθήκαμε από τα τοπικά 
ΜΜΕ, είναι περισσότερες από 4.000, ενώ εκείνες της δεύτερης φάσης του 2021 
ανέρχονται σε 30.000 περίπου. Αιτία των μεγάλων αυτών καθυστερήσεων 
υπήρξε τόσο η αποχή των δικηγόρων όσο και ο μικρός αριθμός των αρμόδιων 
επιτροπών που τις εξετάζουν( τρεις επιτροπές για την πρώτη φάση και δύο για 
τη δεύτερη) αλλά και οπωσδήποτε η υποστελέχωση της Δασικής Υπηρεσίας 
Χανίων σε δασολόγους, καθώς απαιτείται για κάθε επιτροπή η συμμετοχή κι 
ενός δασολόγου, που, όπως όμως αποδεικνύεται, κάτι τέτοιο δεν είναι εφικτό, 
αφού εντός του προσεχούς διαστήματος πρόκειται να συνταξιοδοτηθούν 
αρκετοί δασολόγοι, για την αντικατάσταση των οποίων μέχρι στιγμής δεν έχει 
υπάρξει κάποια μορφής πρόβλεψη. Δυστυχώς, όπως καταφαίνεται από 
έγκυρες εκτιμήσεις, η εξέταση των ενστάσεων δεν προβλέπεται υπό τις 
παρούσες συνθήκες να έχει ολοκληρωθεί πριν το πέρας της επόμενης 5ετίας, 
λόγω κυρίως της έλλειψης δασολόγων που η παρουσία τους στις επιτροπές 
είναι υποχρεωτική, αφού αυτοί εισηγούνται για τους δασικούς χάρτες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να στελεχωθεί η 
δασική υπηρεσία με τον απαραίτητο αριθμό δασολόγων, ώστε να προχωρήσει 
η διαδικασία της εξέτασης των ενστάσεων των ιδιοκτητών γης για τους 
δασικούς χάρτες, αλλά και να είναι σε θέση η Δασική Υπηρεσία Χανίων να 
προσφέρει τις υπηρεσίες της απρόσκοπτα; 
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2. Πρόκειται να προβείτε σε προκήρυξη θέσεων μόνιμων δασολόγων για την 
κάλυψη των ευρύτερων αναγκών της Δασικής υπηρεσίας και αν ναι, πότε 
προτίθεστε να ανακοινώσετε τις νέες οργανικές θέσεις; 
 
3. Πρόκειται να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες για την αύξηση των 
αρμόδιων επιτροπών εξέτασης των ενστάσεων, προκειμένου να προχωρήσουν 
πιο γρήγορα οι διαδικασίες και αν ναι, με ποιον τρόπο και βάσει ποιου 
χρονοδιαγράμματος; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




